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Abstract (en)
[origin: WO8001290A1] Supply process of disintegrators with sheets paste delivered in bales. The rectangular sheets are deposited one after the
other on a supply belt with their longitudinal axis set off by 45` with respect to the feed direction of the belt, and then two lateral equal portions of
each sheet are folded down by bending according to two bending lines parallel to the feed direction of the belt, the distance between said lines being
equal to //c //c 2 and two adjacent sheets being separate from each other by a distance equal to x = L/ //c 2 L and //c being respectively the length
and the width of the paste sheet. Supply of a machine for manufacturing babies napkins.

Abstract (fr)
Les feuilles rectangulaires sont deposees les unes derriere les autres sur un tapis d'alimentation avec leur axe longitudinal decale de 45 par rapport
a la direction d'avancement du tapis, puis deux parties egales laterales de chaque feuille sont rabattues par pliage selon deux lignes de pliage
paralleles a la direction d'avancement du tapis, la distance e entre lesdites lignes etant egale a (Alpha) (Alpha) 2 et deux feuilles successives etant
distantes l'une de l'autre de x = L(Alpha) (Alpha) 2, L et 1 etant respectivement la longueur et la largeur de la feuille de pate. Alimentation d'une
machine a couches pour bebes.
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